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Onderwerp Openbaarmaking verkenning over privatisering

Geachte heer Hennephof,

Hierbij stuur ik u een door de RSJ opgestelde ‘verkenning’ met als titel “Privatisering in

het gevangeniswezen”. Enige toelichting lijkt mij hierbij op zUn plaats.

Het stuk is een erfenis uit het verleden, dat zijn oorsprong vindt in het regeerakkoord

van het kabinet-Rutte 1. Zoals u bekend is, was het genoemde kabinet voornemens om

de mogelijkheden van privatisering te bekijken van (onderdelen van) het

gevangeniswezen, met het oog op versobering en kosteneffectiviteit. Daarmee was

privatisering actueel geworden en is bij de RSJ een werkgroep met het onderwerp aan

de slag gegaan.

Met de val van het kabinet echter, in april 2012, verdween het onderwerp privatisering

van het gevangeniswezen weer uit de politieke aandacht en raakte het onderwerp ook

binnen de RSJ op de achtergrond.

Ondertussen was bij de RSJ wel een document opgesteld met daarin een aantal

interessante inzichten en feiten, onder meer: ervaringen in het buitenland, ervaringen in

eigen land met privatisering in andere sectoren, resultaten/effecten van privatisering. In

het stuk wordt ook stil gestaan hij het feit dat in toenemende mate al lang sprake is van

privatisering in het gevangeniswezen (o.a. inhuur van particuliere beveiligers,

uitbesteding van catering, schoonmaak). Tevens geeft de RSJ in het document zijn visie

op hoofdlijnen t.a.v. privatisering in het gevangeniswezen en schetst daarbij een aantal

randvoorwaarden waaraan volgens de RSJ moet zijn voldaan wanneer de overheid het

gevangeniswezen, of delen daarvan, zou willen privatiseren.

Het knaagde een beetje dat tijd en energie was gestoken in een document zonder dat

iemand hier kennis van kon nemen, temeer dat in de afgelopen decennia al vaker

gebleken is dat het onderwerp privatisering van het gevangeniswezen opeens weer

actueel kan worden als gevolg van politieke ontwikkelingen.



Om die reden is enige tijd geleden besloten de onvoltooide tekst te voltooien, alhoewel

het onderwerp privatisering niet meer actueel was. Het stuk is nog eens goed

doorgenomen, hier en daar herzien en aangevuld (een belangrijke aanvulling vormen de

bevindingen van de parlementaire enquêtecommissie naar privatisering en

verzelfstandiging van overheidsdiensten).

De RS] is voornemens dit document op 18 november as. openbaar te maken. Vanwege

de geschetste voorgeschiedenis za) het een passieve openbaarmaking betreffen, die

beperkt blijft tot plaatsing op de RSJ-website. Vooruitlopend daarop is het stuk reeds

aangeboden aan de DGS&B.

Aangezien het document - onbedoeld - de aandacht zou kunnen trekken van de media,

en wellicht ook de DJI door media hierover zal worden benaderd, leek het ons

aangewezen u in kennis te stellen van het stuk en de openbaarmaking daarvan.

Met vriendel
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